



### **Pierre Sabourin Bio**

Pierre Sabourin was appointed Assistant Deputy Minister (ADM) of the Health Products and Food Branch (HPFB) at Health Canada in 2016. The branch plays a vital role in protecting and promoting the health and safety of all Canadians by excelling as a trusted scientific and regulatory authority for health products and food in Canada and internationally.

Mr. Sabourin was the Senior Vice-President, at Canada Mortgage and Housing Corporation (CMHC) from 2013 – 2014. From 2010 to 2013, he held the position of Vice-President, Operations at Canada Border Services Agency. He also filled senior management positions up to Assistant Deputy Minister at the former Department of Foreign Affairs and International Trade.

---

Pierre Sabourin a été nommé Sous-ministre adjoint (SMA) de la Direction générale des produits de santé et des aliments (DGPSA) à Santé Canada en 2016. La Direction générale joue un rôle vital dans la protection et la promotion de la santé et de la sécurité de tous les Canadiens en excellant au niveau national et international à titre d'autorité scientifique et réglementaire fiable en matière d'aliments et de produits de santé.

M. Sabourin était le Premier vice-président à la Société canadienne d'hypothèque et de logement (SCHL) de 2013 à 2014. De 2010 à 2013, il a occupé le poste de Vice-président, Opérations à l'Agence des services frontaliers du Canada. Il a aussi occupé des postes de haute direction jusqu'au niveau Sous-ministre adjoint au Ministère des affaires étrangères et du commerce international.